

JAMES ROLLINS BARKER

Mr. Barker was born in Kingston, Ontario, in April 1921. He studied at Queen's University, the University of Geneva and l'Institut universitaire de Hautes études internationales in Geneva. He served in the Canadian Army in the United Kingdom and Northwestern Europe from 1941 to 1946. He joined External Affairs in 1950 and has served abroad as Third Secretary and Second Secretary in Moscow, and as First Secretary and Counsellor in London. He was appointed High Commissioner to Tanzania and Mauritius in October 1971. Mr. Barker is married with two children.

---

M. Barker est né à Kingston, Ontario, en avril 1921. Il a étudié à l'Université Queen, à l'Université de Genève et à l'Institut universitaire de Hautes études internationales à Genève. Il a servi au sein de l'armée canadienne en Europe de 1941 à 1946. Il est entré en 1950 au Ministère des Affaires extérieures et il a servi à l'étranger comme troisième secrétaire, puis comme deuxième secrétaire à Moscou et en qualité de premier secrétaire et conseiller à Londres. En octobre 1971, il a été nommé Haut-Commissaire en Tanzanie et à l'Ile Maurice. M. Barker est marié et a deux enfants.